
Společenství vlastníků třída Edvarda Beneše 574 

Zápis z výborové schůze konané dne 30. 1. 2018. 

Účast výboru: JUDr. Rudolf Ježek, Ing. Karel Marek, Milan Dufek, Václav Houska 

Hosté: 

V Hradci Králové dne 30. 1. 2018. 

Předmět jednání: 

 Výbor projednal nabídku firmy HAASE s.r.o. a firmy VLTAVÍN na výměnu schodištních 
protipožárních dveří včetně zárubní a zavíracího mechanismu. Výbor navrhuje 
výměnu všech dveří, celkem tedy 22 ks. Bude vypracován cenový návrh na jednání 
Shromáždění 

 Výbor projednal funkční období jednotlivých členů výboru. Dle výpisu z Obchodního 
rejstříku končí funkční období všech členů výboru ke dne 17. 4. 2018. Stejně tak bude 
provedena volba Kontrolní a revizní komise. V souladu se stanovami SV bude 
provedena volba výboru SV na Shromáždění vlastníků. Výbor žádá o předložení 
návrhů na členy výboru, které předloží na Shromáždění. 

 Výbor projednal stav účtu a hospodaření SV. 
 Výbor projednal situaci na zasklení lodžií od firmy Souček, která již probíhá. Výbor 

navrhuje přípravu podkladů pro výplatu vzniklé škody, která byla schválena na 
Shromáždění vlastníků. Pověřil pana Housku o přípravu podkladů. 

 Výbor projednal situaci v ochraně majetku SV. Z důvodů změny podmínek pro užívání 
kamerového systému a změně cen a trhu, zvažuje zavedení v našem SV. Pověřil pana 
Dufka zajištěním nabídky, která bude předložena na Shromáždění. 

 Výbor projednal připomínky vlastníků. Opakovaně byl projednáván úklid v domě a 
nyní připomínka pana Cinka v souvislosti s www stránkami SV. Odpověď na podmět 
byla odeslána mailem. 

 

 

Usnesení: 

 Příprava podkladů pro Shromáždění vlastníků – všichni členové výboru 

 Kamerový systém – Dufek 

 Lodžie – Houska 

 Protipožární dveře - Ježek 
 


